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"Conference on Transgressing Gender: Two is not enough for gender (e)quality" ist die ersten Veranstaltung in Zentral- und Osteuropa die eine strategische Vernetzung verschiedener gesellschaftlicher, in den Bereichen der Geschlechtergleichheit und Geschlechterrechte tätiger  Gruppen, fördern möchte. Diese, sich in ihrer feministischen, politischen und geschlechtertheoretischen Ausrichtung unterscheidenden AktivistInnen und WissenschaftlerInnen sollen Netzwerke und Strategien zur Schaffung einer geschlechtergerechten Gesellschaft entwickeln.








"Conference on Transgressing Gender. Two is not enough for gender (e)quality" is the first of its kind in the Central and South East Europe since it aims at combining concepts of feminist, transgender, and gender perspectives in search for more efficient mechanisms for furthering gender rights and freedoms.

Through this conference, the organizers aim to put forward intersectional approach to work on gender rights. To facilitate this, they will attempt to build cross-sectoral networks and movements that work together to develop analysis of gender rights and to develop complimentary and co-operative strategies for advancing these rights.

Prva ovakve vrste na području Centalne i Jugoistočne Evrope, konferencija "Two is not enough for gender (e)quality" ima namjeru, kroz preklapanja feminističkih, rodnih i transrodnih teorijskih i političkih usmjerenja, omogućiti i podržati strateška povezivanja i suradnju razli?itih društvenih grupa aktivnih na pitanjima rodnih sloboda, rodne ravnopravnosti i promicanja i zaštite rodnih prava. Organizatorke takodjer, ovom konferencijom želimo otvoriti prostor za edukaciju o društvenim konceptima i značenjima roda i rodne ravnopravnosti.
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